

Franckesche Stiftungen zu Halle

B. Martini Lvtheri Methodvs Stvdii Theologici Interprete Hieronymo Wellero

Weller, Hieronymus

Wittenberg, MDCCXXVIII.

VD18 13415522

§. I. Wellerus tradit Lutheri praecepta discendi theologiam.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-218875

monstravit, ad salutarem Theologiae cognitionem peruenire cupiunt, non ingratum fore, si, in ipsorum usum, haec scriptio separatim recudatur. Oramus Deum, ut quam plurimi traduci se patiantur in optimam hanc discendae Theologiae viam, quam ingressi, cum duce *Luthero*, primi ecclesiae euangelicae Doctores, tot regnis, breui tempore, lucem euangelii reddiderunt. Respice nos, caelestis Pater, miserere nostrum, et Tuo nos vultu illustra: bonum nos doce sensum, scientiam atque pietatem. Dabam d. xxvii. Sept. MDCCXXVII.

§. 1.

*Wellerus tradit Lutheri praecepta
discendi theologiam.*

Gratia et pax in Christo! Quod a me petis, ut Tibi rationem praescribam, quomodo studia tua theologica instituere debeas, recte et pie facis. Nisi enim quis, statim initio, haec studia recte instituerit, nunquam postea, per omnem aetatem, praeclare et cum laude, *θεολογῆν* poterit, sicut in multis Theologis nostrae aetatis